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Rozpoczęto 22 sierpnia 2024 r.
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PROTOKÓŁ Nr 10.2024
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU SIERPECKIEGO
w dniu 22 sierpnia 2024 r.

Przewodniczył: Pan Przemysław Burzyński - Starosta Sierpecki
Protokołowała: Danuta Sekulska - starszy inspektor w Biurze Rady i Zarządu
Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 13:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:
1. Pan Wojciech Rychter - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Sierpeckiego,
2. Pan Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu,
3. Pan Marek Kuczmarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.
4. Pan Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu,
5. Pan Zbigniew Czajkowski - Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu

Sierpeckiego projektu uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji
ekonomiczno-finansowej SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.

4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2024r.

5. Zapoznanie się z „Planem Finansowym SPZZOZ w Sierpcu na 2024 rok".
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do

kategorii dróg gminnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Poradni

Psychologiczno - Pedagogicznej w Sierpcu.
8. Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie dwóch

oddziałów klas pierwszych z niższą liczbą uczniów w roku szkolnym
2024/2025.

9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie posiedzenia.

/porządekposiedzenia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.
Ad. pkt l
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.



Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Przemysław Burzyński -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków - 5) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt2
Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodniczący Zarządu zaproponował dokonania zmian w porządku posiedzenia
o dodanie pkt 8a Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyci9cie drzew
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sierpeckiego, uzasadniając powstanie
planowanej inwestycji pn. Budowa nowego boiska wielofunkcyjnego wraz
zadaszeniem przy Zespole Szkół nr 2.
Członkowie Zarządu po szczegółowym wyjaśnieniu jednogłośnie 4-za przyjęli
zmianę porządku posiedzenia Zarządu Powiatu, jak również jednogłośnie 4-za
przyjęli porządek posiedzenia po zmianie, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego
projektu uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonom i czno-fmansowej
SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.
4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym
SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2024r.
5. Zapoznanie się z „Planem Finansowym SPZZOZ w Sierpcu na 2024 rok".
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do
kategorii dróg gminnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Poradni
Psychologiczno — Pedagogicznej w Sierpcu.
8. Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie dwóch oddziałów
klas pierwszych z niższą liczbą uczniów w roku szkolnym 2024/2025.
8a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sierpeckiego
9. Sprawy różne.
10.Zamknięcie posiedzenia.

Ad. pkt 3
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego
projektu uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ckonomiczno-flnansowej
SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.
Na salę posiedzenia przybył Pan Marek Kuczmarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu,
który po zabraniu głosu przedstawiła sytuację ekonomiczna i finansowa szpitala.
W trakcie omawiania zwrócił szczególną uwagę na nadwykonania szpitala, jak
również podwyżkach ustawowych dla pracowników, gdzie środki na podwyżki
szpital musi sam wypracować.



również podwyżkach ustawowych dla pracowników, gdzie środki na podwyżki
szpital musi sam wypracować.

W związku z powyższym po szczegółowym zapoznaniu się członkowie Zarządu
Powiatu podjęli jednogłośnie 4-za, l nie głosował (nieobecny):

UCHWAŁĘ Nr 59.10.2024
w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego projektu uchwały
w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZZOZ
w Sierpcu za 2023 rok.
/uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4
Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za I kwartał 2024r. /sprawozdanie stanowi
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.
Z wnioskiem do Zarządu Powiatu wystąpił Zbigniew Czajkowski — Naczelnik
Wydziału Oświaty i Zdrowia.
Dyrektor SPZZOZ przedstawił członkom Zarządu powyższe sprawozdanie, gdzie
szczególną uwagę zwrócił na rozliczane nadwykonania z NFZ oraz zapewnienie
płynności finansowej szpitala w poszczególnych kwartałach.
Trwała dyskusja w powyższym temacie.

Ad. pkt 5. Zapoznanie się z „Planem Finansowym SPZZOZ w Sierpcu na 2024
rok".
Wniosek w sprawie zapoznania się z Planem Finansowym SPZZOZ przedłożył
Zbigniew Czajkowski Naczelnik Wy dziani Oświaty i Zdrowia, który stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
Dyrektor SPZZOZ omówił Plan finansowy na rok 2024 r. w którym poruszył kwestie
podwyżek dla pracowników jak i zwiększonych nadwykonań w szpitalu.

Następnie członkowie Zarządu wyrazili zgodę, aby w dalszej części porządku
posiedzenia Zarządu zostały omówione punkty ze spraw różnych:

Ad. pkt l Sprawy różne: Zajęcie stanowiska w sprawie przyznania środków
finansowych na inwestycje związane z modernizacją Oddziału chorób
wewnętrznych w SPZZOZ w Sierpcu /pismo stanowi załącznik do niniejszego
protokołu/.
Dyrektor SPZZOZ zaproponował, aby środki finansowe które były przewidziane jako
wkład własny w wysokości 300.000 zł na sterylizatornie, przesunąć na wykonanie
korytarza na Internie, wymianę drzwi, remont pokoju lekarskiego i salę intensywnego
nadzoru medycznego jako realizacja zadania pokontrolnego przez Sanepid. Ponadto
zakup szafy endoskopowej, jak również rolet i moskitier. Dyrektor wspomniał,



iż w planach jest zakończenie do końca września laboratorium ze środków zasobu
powiatu.
Pan Skarbnik wyjaśnił finansowanie środków z samorządu powiatu na realizację
zadań w szpitalu.

Ad. pkt 2 Sprawy różne: Zajęcie stanowiska w sprawie zabezpieczenia środków
finansowych na remont sieci kanalizacyjnej przy SPZZOZ w Sierpcu.
Pan Starosta przedstawił najważniejsze informacje dotyczące awarii sieci
kanalizacyjnej i w najbliższym czasie remontu, na który należy pozyskać środki lub
zabezpieczyć się pożyczką.
Trwała dyskusja w tym temacie.
Członkowie Zarządu po przeprowadzonej dyskusji uznali, iż remont sieci
kanalizacyjnej jest priorytetem. Uznano, iż należy złożyć wniosek do Narodowego
Funduszu Środowiskowego o pożyczkę umarzalna.

Ad. pkt 3 Sprawy różne; Zapoznanie się z pismem SPZZOZ w Sierpcu
dotyczącym lądowiska szpitalnego /pismo stanowi załącznik nr do niniejszego
protokołu/.
Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem, które stanowi załącznik nr do
niniejszego protokołu.
Pan Starosta powiedział, iż lądowisko przy szpitalu nie spełnia wymogów w związku
z powyższym jest nieczynne. Wobec powyższego będzie żądał wyjaśnień, czy przy
budowie lądowiska inwestycja była uzgodniona z LPR.

Ad pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia
drogi do kategorii dróg gminnych.
Wniosek w sprawie przedmiotowej uchwały złożył Dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych w Sierpcu Pan Artur Obrębski.
Dyrektor ZDP powiedział, iż Wójt Gminy Gozdowo występuje z wnioskiem
w sprawie otrzymania opinii.

Wobec powyższego po zapoznaniu się z dokumentami członkowie Zarządu Powiatu
podjęli jednogłośnie 5-za

UCHWAŁĘ Nr 60.10.2024
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg
gminnych /uchwala stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu/.

Pan Wojciech Rychter zadał pytanie odnośnie suchych drzew w m. Kwaśno, na które
uzyskał odpowiedź od Dyrektora, że drzewa zostały wycięte. Ponadto Pan Sławomir
Kry stek zapytał, czy został złożony wniosek do Pana Skarbnik odnośnie
wprowadzenia inwestycji na drodze z Lelic do Ręczęwa i kiedy zostanie rozpatrzony,



na które została udzielona odpowiedź, iż należy zrobić przesunięcie w budżecie
w ramach oszczędności, a po wykonaniu dokumentacji złożyć wniosek do FOGR.

Sale opuścił Pan Sławomir Krystek - stan członków 4

Pan Mariusz Olewnik zapytał o uwarunkowania dotyczące umiejscowienia znaku
z nazwą miejscowości Mościska od strony Szczutowa, na które po krótkim
wyjaśnieniu otrzymał odpowiedź, iż zostanie postawiony.

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora
Poradni Psychologiczno — Pedagogicznej w Sierpcu.
Pan Starosta poinformował członków Zarządu, iż Pani Bogusława Lewandowska od
dnia 29 lipca 2024 r. przeszła na zasłużoną emeryturę, natomiast od 30 lipca 2024 r.
awansem wewnętrzny objął stanowiska Naczelnika Oświaty i Zdrowia Pan Zbigniew
Czajkowski.
Wniosek w sprawie przedmiotowej uchwały złożył Wydział Oświaty i Zdrowia.
Pan Starosta powiedział, że odbył się konkurs, który nie został rozstrzygnięty
z przyczyn formalnych. Po rozmowach i konsultacjach do Starostwa Powiatowego
nie wpłynęły żadne negatywne informacje dotyczące działalności Pani Dyrektor.
W związku z powyższym zaproponowano Pani Dyrektor kontynuację pracy na
stanowisku Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Sierpcu na kolejne
5 lat. Naczelnik OZ powiedział, iż są również wymagane przepisami prawa opinie
rady pedagogicznej, jak i Kuratorium Oświaty.

W związku z powyższym po zapoznaniu się z dokumentami członkowie Zarządu
Powiatu podjęli jednogłośnie 4-za l - nieobecny podjęli

UCHWAŁĘ Nr 61.10.2024
w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno —
Pedagogicznej w Sierpcu /uchwala stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 8. Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie dwóch
oddziałów klas pierwszych z niższą liczbą uczniów w roku szkolnym 2024/2025.
Wniosek oraz pismo otrzymali członkowie Zarządu w materiałach na posiedzenie,
który stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu.
Naczelnik OZ wyjaśnił członkom Zarządu zasady naboru uczniów do szkół, jak
również zmiany decyzji uczniów po rozpoczęciu roku szkolnego.

Wobec powyższego po zapoznaniu się z dokumentami i szczegółowym wyjaśnieniu
członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę ( 4-za l - nieobecny) wyrazili zgodę na
utworzenie oddziałów klas pierwszych z niższą liczbą uczniów w roku szkolnym
2024/2025.



Ad pkt 8a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sierpeckiego.
Wniosek w sprawie przedmiotowej uchwały złożył Naczelnik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami.
Wobec powyższego po zapoznaniu się z dokumentami członkowie Zarządu Powiatu
podjęli ( 4-za, l-nieobecny)

UCHWAŁĘ Nr 62.10.2024
w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew z nieruchomości stanowiącej
własność Powiatu Sierpeckiego (uchwała stanowi załącznik nr do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 9. Sprawy różne.

4. Zajęcie stanowiska w sprawie Petycji dotyczącej uruchomienia nowej linii
komunikacyjnej relacji Sierpc - Choczeń.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.
Przedmiotowa sprawa została przekazana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji
celem rozpatrzenia przedmiotowej sprawy.

5. Zajęcie stanowiska w sprawie podwyższenia środków w budżecie - wydatków
Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu /pismo stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu!
Z wnioskiem wystąpiła Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu, który stanowi
załącznik nr do niniejszego protokołu.
Pan Skarbnik powiedział, iż po rozmowie z Panią Dyrektorem PZJB środki zostaną
uzupełnione na najbliższej sesji Rady Powiatu.
Pan Dariusz Lazarowski poprosił o szczegółowe opisywanie paragrafów przez
dyrektorów, na jaki określony cel będą środki przeznaczone.

6. Zapoznanie się z pismem w sprawie oferty sprzedaży działek usytuowanej
r

przy ul. Świętokrzyskiej 8 w Sierpcu.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.
Przedmiotowa sprawa została przekazana do Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa
Publicznego w celu zajęcia stanowiska.

7. Zapoznanie się z informacją półroczną „Bezrobocie w powiecie sierpeckim
według stanu 30.06.2024r.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.



8. Zapoznanie się z pismami dotyczącymi wypowiedzenia pełnomocnictwa
adwokata Bogusława Dziubka.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.

9. Zapoznanie się z pismem w sprawie zorganizowanego spotkania w celu
omówienia i wspólnego wypracowania rozwiązania problemu, dotyczącego
zakłócania bezpieczeństwa publicznego na wodzie przez osoby korzystające ze
skuterów wodnych.
Pan Starosta szczegółowo zapoznał członków Zarządu ze sprawą, która trwa od
poprzedniej kadencji Rady Powiatu.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.

10. Zapoznanie się z pismem dotyczącym wskazania reprezentantów powiatu
sierpeckiego do Lokalnej Organizacji Turystycznej „Nad Skrwą i Sierpienicą".
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.

11. Informacja dotycząca kontroli Zarządu Powiatu przez Zespół kontrolny
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sierpeckiego.
Członkowie Zarządu zapoznali się z dokumentami, które stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.

Ponadto Pan Wojciech Rychter poinformował, iż spotkał się z Wójtem Gminy
Zawidz i Przedstawicielami Fundacji z Płocka w sprawie powstania Warsztatów
Terapii Zajęciowej w m. Osiek. Fundacja z dużym doświadczeniem, która dużo
pomogła w powstaniu WTZ w Ostrowach. Uważa, że Radni będą za powstaniem
WTZ, jak również poinformował iż powiat będzie partycypować w kosztach 10%
środków z budżetu jako zadanie własne powiatu. Rozmawiał z władzami
samorządów na temat rekrutacji osób niepełnosprawnych do nowej placówki, która
miałaby powstać w m. Osiek.

Ad. pkt lO.Zamknięcie posiedzenia.
Po zakończeniu procedowania nad porządkiem posiedzenia Starosta Sierpecki
zamknął 10 posiedzenie Zarządu Powiatu.

Protokołowała

^AÓanuta Sekulska


